

Referat for bestyrelsesmøde 26 sep. 2018 kl. 17.30-20.00

Sted: VKI i stillecafeen
Deltagere: Mads Juul Jensen,
Anne-Dorte Krog, Jonna Dam, John Hjelm, Ann Held, Kasper Yde, Lars Morell
Afbud: Peter Lindholt,
Referent: John Hjelm

1. Items der vedrører referat fra sidste møde.
Godkendt. Velkommen til Kasper Yde(Skolen) og Lars Morrell (Vodskovs Venner)
2. Godkendelse af dagsorden, med evt ændringer.
Godkendt.
3. Valg af næstformand
Udsat til næste møde.
4. Nyt fra formanden:
 - Velkommen til Lars Morell
 - status på VKI generelt
 - Status på de issues som hjælperne omkring bestyrelsen varetager
 - Status på forsikringssagerTemadag for VKI – datoforslag udsendes.
Ruder i Multihus udskiftes i uge 40.
Udlevering af skolemad i Boden afstemt med Skole- og Fritidsforvaltningen – ingen problemer. Skolen afgiver erklæring til VKI.
Forsikringsskader under udførelse - baderum afventer senere beslutning.
Halgulv – slibes og lakeres hvor listerne er placeret.
Tilbud på klimaanlæg – 1 tilbud mere indhentes.
Forespørgsel om besøg fra Norge – AAK arrangement.
Kælderrum – forslag om benyttelse til racerbaneforening – forening under oprettelse.
Afklares senere.
Personale – I medarbejder stoppet. Jonna og Heidi tager flere timer i en kort periode.
Revisor deltager gerne i temamøde – afholdes i 4. kv. 2018.
5. Økonomi.
Ok – saldobalance udsendes primo okt. Budgettal for salg justeret for 2018.10.10
6. Hallens drift / centerlederen.

Referat for bestyrelsesmøde 26 sep. 2018 kl. 17.30-20.00

Plakater placeret i forhallen har givet positiv respons.

Rengøring – Charlotte sygemeldt – ekstern hjælp (Sjøberg Rengøring) varetager opgaven p.t. Fungerer fint . Det overvejes om denne ordning skal foresætte.

Det henstilles til skoleelverne at tage fodboldstøvlerne af inden de går i

Omklædningsrummene/bad.

Hallens hjemmeside tilrettet, således at den passer til mobiltilf.

Indkøb af nye borde – 24stk, kr. 648,00+moms. Godkendt.

Brochure færdiggøres efter teamdag.

Personalemangel gør, at der rationaliseres i produktionen i køkken.

7. Timefordeling

Ingen bemærkninger.

Hallen kan nu inddeles(udlejes) i 6 dele.

Håndbold – tumblingebold på tale fra forældreside – må foregå i Håndbolds regi.

8. Foreninger i hallen.

Overvejelser om køb af ekstra køleskab til placering i kælderen. (Minibar).

Gymnastik arbejder på at skaffe spejle til Stemningssalen.

Bankospillerne kan benytte Stillecafeen som gennemgang, når denne ikke er udlejet.

9. Sponsorudvalg

Der indkaldes til møde snarest.

10. Hjemmeside og sociale medier

VKI hjemmesiden kører.

VKI laver opslag på Vodskov Siden.

Opslag på sociale medier sendes til Anne Dorthe Krog.

11. Eventuelt

Ann orienterede om episode med unge som fornøjede sig i Forhallen og Bibliotek den 10.09.. Der søges afholdt møde med forskellige parter for at tilvejebringe midler (Aak – Lions), således at Hallen forsøgsvis åbnes og eleverne inviteres til et arrangement.

Udearealer omkring VKI er rengjort af Thomas.

12. Næste møde

Tirsdag den 23.10.18 kl. 18.30 – 20.30 VKI Stillecafeen.